
Protokół Nr LIII/18

z LIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 27 marca 2018 r. w sali Nr 4 Urzędu Miejskiego
w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.
    
Stan radnych – 23, 
Obecnych – 22 (zał. Nr  1), radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.
                                 
Ad.1
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski -otworzył o  godz 8.30  LIII sesję Rady Miejskiej
w Pabianicach,  zwołaną na wniosek Prezydenta.  Powitał  Radnych,  Prezydenta  z jego
najbliższymi współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości. 
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski –  radni porządek  otrzymali (zał. Nr  2).

Ad.2
Do Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano radnych: Zbigniewa Grabarza, Antoniego
Hodaka, Adama Kaczorowskiego. Radni wyrazili zgodę.

Głosowanie: za przyjęciem składu– 20, przeciw- 0, wstrzymało się -0. Przyjęto.

Ad.3
Prezydent Miasta Pabianic Grzegorz Mackiewicz przedstawił    projekt uchwały    w sprawie
zaliczenia drogi  do kategorii  dróg gminnych,  ustalenia jej  przebiegu na terenie Miasta
Pabianice oraz nadania nazwy ulicy gminnej.  .  (Zał. nr 3) 
uzasadnienie- Nowo powstała ulica miejska utworzona jest z działek gminnych położonych
w Pabianicach przy ul. Karniszewickiej 121 A i 121. Została ona wyodrębniona zgodnie z
miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego miasta Pabianie zatwierdzonym
uchwałą  z  dnia  29  czerwca  2006 r.  nr  LXVII/561/06 Rady Miejskiej  w  Pabianicach w
sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pabianie  w
granicach  administracyjnych  Gminy  Miejskiej  Pabianice.  Wyżej  wymieniona  ulica
oznaczona  jest  symbolem  KDW  -  tereny  dróg  wewnętrznych.  Wzdłuż  działki  72/1
zlokalizowane są tereny przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną oraz
pod usługi publiczne lub komercyjne tj. usługi oświaty, kultury, zdrowia, sportu, rekreacji i
wypoczynku  z  towarzyszącą  zielenią.  W  rejonie  tym  wybudowano  trzy  budynki
mieszkalne.  Nadanie  nazwy  nowo  powstałej  ulicy  umożliwi  nadanie  numerów
porządkowych  istniejącym  bądź  projektowanym  budynkom  a  także  usprawni  procesy
inwestycyjne na tych terenach oraz ułatwi obrót przyległymi działkami. Zgodnie z art. 7 ust.
2 ustawy z dnia 21.03.1985 r. o drogach publicznych, zaliczenie projektowanej drogi do
kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy 
po  zasięgnięciu  opinii  właściwego  zarządu  powiatu.  Uchwała  Zarządu  Powiatu
Pabianickiego  opiniująca  pozytywnie  zaliczenie  w/w  drogi  do  kategorii  dróg  gminnych
została podjęta dnia 29 stycznia 2018 r. — Uchwała Nr 12/18. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Zofia  Kozłowska-  Kriger
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–20, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/668/18 (zał. Nr 4).
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Ad.4
Prezydent Miasta Pabianic Grzegorz Mackiewicz przedstawił    projekt uchwały     w sprawie
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Miasta Pabianic na rok 2018”.  (Zał. nr 5) 
Uzasadnienie - Obowiązek podjęcia niniejszej uchwały nakłada na Radę Miejską zapis art.
Ha ust. I ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o ochronie zwierząt (tj. Dz. U. z 2017r. poz.
1840).  Zgodnie  z  zapisem  art.  11  ust.  1  ww.  ustawy  gmina  jest  zobowiązana  do
zapewnienia  opieki  bezdomnym  zwierzętom  oraz  ich  odławiania.  Program  opieki  nad
zwierzętarni bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt Rada Miejska określa
corocznie do dnia 31 marca. W myśl art.  1 1 a ust. 7 ustawy uchwalenie przez Radę
Miejską Programu na dany rok kalendarzowy musi zostać poprzedzone uzyskaniem opinii:
1.  właściwego  powiatowego  lekarza  weterynarii.  2.  organizacji  społecznych,  których
statutowym celem działania  jest  ochrona  zwierząt,  działającym na obszarze gminy,  3.
dzierżawców  lub  zarządców  obwodów  łowieckich,  działających  na  obszarze  gminy.
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
2018r. został przygotowany wg. zasad techniki prawodawczej właściwej dla aktów prawa
miejscowego i obejmuje wszystkie elementy, jakie zapisane są w art. lla ust. 2 ww. ustawy:
1. zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 2. opiekę nad
wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 3. odławianie bezdomnych zwierząt, 4.
obligatoryjną  sterylizację  albo  kastrację  zwierząt  w  schroniskach  dla  zwierząt,  5.
poszukiwanie  właścicieli  dla  bezdomnych  zwierząt,  6.  usypianie  ślepych  miotów,  7.
wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich,
8. zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z
udziałem zwierząt. Program może obejmować plan znakowania zwierząt w gminie, a także
plan  sterylizacji  lub  kastracji  zwierząt  w  gminie,  przy  pełnym  poszanowaniu  praw
właścicieli  zwierząt  lub  innych  osób,  pod  których  opieką  zwierzęta  pozostają.  Miasto
Pabianice  realizuje  Program  w  sposób  kompleksowy  i  wielokierunkowy  przy  pomocy
podmiotów, z którymi zawiera umowy na dany rok kalendarzowy. Nie skupiamy się jedynie
na odławianiu zwierząt i umieszczaniu ich w Schronisku, a podejmujemy działania mające
na  celu  ograniczanie  i  zmniejszanie  bezdomności  zwierząt.  Stopniowo  wprowadzane
działania  profilaktyczne  przyczyniają  się  i  nadal  będą  przyczyniać  do  obniżania  ilości
bezdomnych zwierząt. Środki na realizację Programu zostały zabezpieczone na ten cel w
budżecie  Miasta  Pabianice  w łącznej  kwoce 180 000,00 zł  oraz  w planie finansowym
Wydziału  Ochrony  Środowiska  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach,  wskazanym  jako
jednostka  koordynująca  realizację  Programu.  Biorąc  pod  uwagę  powyższe,  podjęcie
uchwały w proponowanym kształcie  jest  uzasadnione bowiem pozwoli  na  kontynuację
zadań z lat poprzednich.

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Grażyna Wójcik przedstawiła
pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–20, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/669/18 (zał. Nr 6).

Ad.5
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały    w  sprawie  zmian  budżetu
miasta Pabianic na 2018 r. – proj. nr 1   (Zał. nr 7) 
Uzasadnienie -  Zwiększa się plan dochodów o kwotę 250.000 zł  z tytułu nałożenia na
firmę 1NET PLUS Sp. z o.o 
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kar umownych wynikających z ustaleń ugody sądowej . 
Środki te po stronie wydatków przeznacza się : 
Wydział Edukacji Kultury i Sportu 
- zakup nowej zmywarki do naczyń dla Przedszkola Nr 15 w Pabianicach - 8.000 zł 
Wydział Inwestycji i Eksploatacji  
- zwiększa się o 64.000 zł zadanie pn. „ Poprawa efektywności wykorzystania energii w 
budynkach użyteczności publicznej Gminy Miejskiej Pabianice z uwagi na pojawiające się
zmiany zakresu rzeczowego robót. 
- usunięcie na Starym Rynku pomnika Bojowników o Wyzwolenie Społeczne i Narodowe
—78.000 zł 
Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych  
- zapewnienie miejsc noclegowych dla osób bezdomnych w okresie od maja 2018 r do
31.12.2018 r. - 100.000 zł. 
Ponadto Zarząd Dróg Zieleni Miejskiej przenosi kwotę 100.000 zł między paragrafami w
celu dostosowania do aktualnej klasyfikacji budżetowej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Grażyna Wójcik przedstawiła
pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Zofia  Kozłowska-  Kriger
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–19, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/670/18 (zał. Nr 8).

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  –  poinformował,  że  są  zmiany  w  okręgach
wyborczych,  poprzednia  uchwała  została  poprawiona  i  musi  być  wprowadzona  do
porządku obrad.

Sekretarz Miasta Paweł Rózga-wyjaśnił,  że te zmiany muszą się znaleźć w uchwale o
obwodach wyborczych.
Zaproponowano, aby to był pkt. 11a.

Głosowanie: za zmianą porządku i wprowadzenie pkt.11a–20, przeciw-0, wstrzymało się
-0. Przyjęto.

Ad.6
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie  zmian  budżetu
miasta Pabianic na 2018 r. – proj. nr 2.  (Zał. nr 9) 
Uzasadnienie- Zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 231.213,40 zł wynika z
wprowadzenia  kwot:  subwencji  oświatowej  -  31.227  zł  opłat  za  żywienie  -65.000  zł
darowizny od Fundacji Lotto — 10.500 zł dotacji z Powiatu Pabianickiego- 124.486,40 zł 
Pozyskane środki przeznacza się na wydatki statutowe w: Sz. Podstawowej Nr 15- 31.227
Sz. Podstawowej Nr 16 — 75.500 zł Miejskiej Bibliotece Publicznej — 65.000 zł MCPS
-organizację  prac  społecznie  użytecznych  —  52.488  zł  -  organizację  prac  społecznie
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użytecznych w ramach programu Aktywizacji i Integracji dla MCPS jako wkład do projektu
dofinansowanego z budżetu UE pn: "Kierunek Przemiana"- 6.998,40 zł. 
Ponadto dokonuje się zmian po stronie wydatków budżetu w tym: 
dz.853 - zmniejszenie o kwotę 6.998,40 zł na projekcie dofinansowanym z budżetu UE pn:
„Kierunek  Przemiana"  z  uwagi  na  wprowadzenie  środków  w  tej  samej  wysokości
wynikających z porozumienia z Powiatem Pabianickim 
dz.852  -  zwiększenie  o  kwotę  6.998,40  zł  z  przeznaczeniem  na  zabezpieczenie
zobowiązań  wynikających  z  konieczności  wnoszenia  opłat  za  podopiecznych
umieszczonych w Domach Pomocy Społecznej.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Zofia  Kozłowska-  Kriger
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–20, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/671/18 (zał. Nr 10).

Ad.7
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie  zmian  budżetu
miasta Pabianic na 2018 r. – proj. nr 3.  (Zał. nr 11) 
Uzasadnienie  -Zwiększa się  plan  wydatków o  kwotę  220.000 zł  z  przeznaczeniem na
zadanie  inwestycyjne  pn:  „Modernizacja  i  adaptacja  pomieszczeń  w  budynku  przy  ul.
Kościuszki 18 na potrzeby biurowo-administracyjne —etap II" , która zostanie przekazana
dla  Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej  w  formie  dotacji  celowej.  I  etap  zadania
przeprowadzono  w  2017  r.  tym  samym  zadanie  staje  się  wieloletnim.  Zwiększa  się
rozchody budżetu w 2018 r.  o kwotę 0,18 zł,  która wynika z rozliczenia z bankiem na
31.12.2017 r. z tytułu spłaty kredytów zaciągniętych przez miasto. Wydatki oraz rozchody
pokryte zostaną wolnymi środkami z 2017 r. w wysokości 220.000,18 zł. 
Dokonane zmiany spowodują urealnienie zapisów: przychodów z kwoty 23.668.193,69 zł
do kwoty 23.888.193,87 zł tj. o 220.000,18 zł rozchodów z kwoty 2.098.000,18 zł do kwoty
2.098.000,36 zł tj. o 0,18 zł deficytu z kwoty 21.570.193,51zł do kwoty 21.790.193,51 zł tj.
o 220.000,00 zł . 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji  Zarządzania Mieniem Komunalnym Joanna Kupś przedstawiła
pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–20, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/672/18 (zał. Nr 12).
Ad.8
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła   projekt uchwały     w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2018-2039.  (Zał. nr 13) 
Uzasadnienie- aktualizacja WPF spowodowana jest koniecznością urealnienia dochodów i
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wydatków budżetu. Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik nr 3- objaśnienia
przyjętych wartości do WPF Gminy miejskiej Pabianice na lata 2018-2039.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/673/18 (zał. Nr 14).

Ad.9
Z-ca  Prezydenta Aleksandra  Jarmakowska- Jasiczek przedstawiła    projekt uchwały      w
sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli
prawidłowości  ich pobrania  i  wykorzystania  dla  placówek wychowania  przedszkolnego,
szkół  i  innych  niepublicznych  placówek,  dla  których  miasto  Pabianice  jest  organem
rejestrującym.  (Zał. nr 15) 
Uzasadnienie-  Z  dniem  1.01.2018  r.  weszła  w  życie  ustawa  o  finansowaniu  zadań
oświatowych, która zawiera nowe regulacje dotyczące dotowania placówek oświatowych.
Na podstawie art. 38 tej ustawy organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, w
drodze  uchwały,  ustala  tryb  udzielania  i  rozliczania  dotacji  oraz  tryb  przeprowadzania
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  
Pani Prezydent zgłosiła autopoprawkę z paragrafu 4 wykreślić pkt. 4 .

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Zofia  Kozłowska-  Kriger
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/674/18 (zał. Nr 16).

Ad.10
Prezydent Miasta Pabianic Grzegorz Mackiewicz przedstawił    projekt uchwały     uchylającej
uchwałę  Nr  XXVI/344/16  Rady Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  16  czerwca  2016  r.  w
sprawie współpracy pomiędzy Miastem Pabianice i  Miastem Kuźniecowsk na Ukrainie.
(Zał. nr 17) 
Uzasadnienie - W związku z brakiem reakcji ze strony władz miasta Kuźniecowsk oraz nie
wywiązania  się  z  ustaleń  zawartych  podczas  rozmów  przy  podpisywaniu  umowy
partnerskiej między miastami Pabianice a Kuźniecowsk, podjęcie powyższej uchwały jest
zasadne. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Zofia  Kozłowska-  Kriger
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Radna Monika Cieśla – cieszy się, że jest ta uchwała, bo już na sesji w 2016 r. kiedy była
przyjmowana  były  wątpliwości  co  do  jej  słuszności,  pomimo  tego  ta  uchwała  została
podjęta.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/675/18 (zał. Nr 18).
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Ad.11
Prezydent Miasta Pabianic Grzegorz Mackiewicz przedstawił    projekt uchwały     uchylającej
uchwałę Nr XLII/543/17 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 8 czerwca 2017 r. w sprawie
zawierania  porozumień  międzygminnych  z  jednostkami  samorządu  terytorialnego  w
zakresie przyjmowania do Schroniska dla zwierząt w Pabianicach bezdomnych psów.  (Zał.
nr 19) 
Uzasadnienie- W dniu 27 listopada 2017 r. Rada Miejska w Pabianicach podjęła uchwałę
Nr  XLVIII/617/17  w  sprawie  zawierania  porozumień  międzygminnych  z  jednostkami
samorządu terytorialnego w zakresie przyjmowania psów do Schroniska dla zwierząt w
Pabianicach. Wcześniej  ten zakres spraw regulowała uchwała Nr XLII/543/17 z dnia 8
czerwca 2017 r.,  która nie  została uchylona ww.  uchwałą Nr XLVIII/61 7/17 z dnia 27
listopada 2017 r. W tej sytuacji zasadnym staje się podjęcie niniejszej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Grażyna Wójcik przedstawiła
pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/676/18 (zał. Nr 20).

Ad.11a
Sekretarz Miasta Paweł Rózga  przedstawił   projekt uchwały     w sprawie  zmiany  okręgów
podziału miasta Pabianice na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic
oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.  (Zał. nr 21) 
Uzasadnienie - niniejsza uchwała wprowadza w granice okręgu wyborczego nr 1 nowo
utworzone ulice „Jagodowa” i „Morelowa” jednocześnie z okręgu wyborczego nr 1 usuwa
się  błędnie  umieszczoną  ulicę  „Bagatela”  oraz  z  okręgu  wyborczego  nr  4  usuwa  się
błędnie umieszczoną ulicę „Szkolna”. Obie ulice umieszcza się w okręgu wyborczym nr 2.
Powyższa zamiana nie powoduje zmiany normy przedstawicielstwa w okręgu wyborczym.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Zofia  Kozłowska-  Kriger
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Sekretarz  Miasta  Paweł  Rózga-  pierwsza  uchwała  już  została  opublikowana  i  należy
wpisać w paragrafie 1 - Dz. Urzędowy z 2018 r. poz. 1469 .
Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/677/18 (zał. Nr 22).

Ad.12
Sekretarz Miasta  Paweł Rózga przedstawił    projekt uchwały     w sprawie  podziału miasta
Pabianice  na  stałe  obwody  głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib
obwodowych komisji wyborczych.  (Zał. nr 23) 
Uzasadnienie   - do projektu uchwały Rady Miejskiej w Pabianicach w sprawie podziału
miasta Pabianice na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib
obwodowych komisji wyborczych 
Zgodnie z treścią art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych
ustaw  w  celu  zwiększenia  udziału  obywateli  w  procesie  wybierania,  funkcjonowania  i
kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz.U.  z  2018 r.  poz.  130),  rada gminy
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dokonuje podziału gminy na stałe obwody głosowania, o których mowa w art. 12 ustawy z
dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy (t j. Dz.U. z 2017 r. poz. 15, 1089, z 2018 r. poz.
4,  130,  138)  oraz  ustala  ich  numery,  granice  oraz  siedziby  obwodowych  komisji
wyborczych, w terminie 1 miesiąca od dnia podziału gminy na okręgi  wyborcze.  Rada
Miejska w Pabianicach, uchwałą Nr LII/667/18 z dnia 1 marca 2018 r. dokonała podziału
miasta Pabianice na 4 okręgi wyborcze oraz ustaliła ich granice, numery i liczbę radnych
wybieranych w każdym okręgu wyborczym. Proponowany podział  miasta Pabianice na
stałe obwody głosowania został opracowany zgodnie z wymogami art. 12 § 3 Kodeksu
wyborczego, który stanowi, że stały obwód głosowania powinien obejmować od 500 do
4000  mieszkańców.  Liczbę  mieszkańców stanowi  suma  liczb:  1)  wyborców ujętych  w
rejestrze wyborców z urzędu; 2) wyborców wpisanych do rejestru wyborców na wniosek;
3) pozostałych osób zameldowanych w gminie na pobyt stały, z wyjątkiem osób, co do
których  otrzymano  zawiadomienie  o  wpisaniu  do  rejestru  wyborców  w  innej  gminie.
Według stanu na dzień 31 grudnia 2017 r. liczba mieszkańców Pabianic ujętych w stałym
rejestrze wyborców wynosiła 62 349. W przedstawionym projekcie uchwały proponuje się
utworzenie na obszarze miasta Pabianice 26 stałych obwodów glosowania. Stosownie do
art.  186  Kodeksu  wyborczego  1/2  lokali  obwodowych  komisji  wyborczych  jest
dostosowana  do  potrzeb  wyborców  niepełnosprawnych.  Proponując  lokale  siedzib
obwodowych komisji wyborczych wyznaczano je w miejscach zapewniających wyborcom
łatwy do nich dostęp i w zdecydowanej większości są to dotychczasowe lokalizacje, znane
wyborcom.  Zgodnie  z  art.  12  §  12  ustawy  Kodeks  wyborczy,  uchwałę  rady  gminy  o
utworzeniu obwodów głosowania ogłasza się w wojewódzkim dzienniku urzędowym oraz
podaje do publicznej wiadomości w sposób zwyczajowo przyjęty. Po jednym egzemplarzu
uchwały przekazuje się niezwłocznie wojewodzie i komisarzowi wyborczemu. Natomiast
art. 12 § 13 ww. ustawy stanowi, iż na uchwały rady gminy, o których mowa w §2, 4 i 9,
wyborcom w liczbie co najmniej  15 przysługuje prawo wniesienia skargi  do komisarza
wyborczego, w terminie 5 dni od daty podania ich do publicznej wiadomości. Komisarz
wyborczy rozpoznaje sprawę w ciągu 5 dni i wydaje postanowienie; od postanowienia nie
przysługuje  środek  prawny.  Numery  i  granice  obwodów  głosowania  w  powiązaniu  z
numerami okręgów wyborczych oraz liczbą mieszkańców w poszczególnych obwodach
głosowania ilustruje  tabela. Autopoprawka dot. okręgu 13 została  naniesiona  wcześniej. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Zofia  Kozłowska-  Kriger
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/678/18 (zał. Nr 24).

Ad.13
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił    projekt  uchwały     zmieniającej
uchwałę  Nr  XXXI/415/16  Rady Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  8  listopada  2016  r.  w
sprawie określenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Pabianicach.  (Zał.
nr 25)   
Uzasadnienie -  w dniu 21 lutego  radny Krzysztof Rąkowski złożył rezygnację z pracy w
Komisji zarządzania Mieniem Komunalnym. W związku z tym faktem podjęcie niniejszej
uchwały jest zasadne.

Przewodniczący Rady Andrzej  Żeligowski– 2 osoby rezygnują z pracy  komisji.  Radny
Zbigniew Grabarz zrezygnował z  Komisji  Rewizyjnej  i  Krzysztof  Rąkowski   z Komisji
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Zarządzania Mieniem.. Mamy nowe składy komisji, zapytał czy radny Zbigniew Grabarz
podtrzymuje swoją rezygnację. 

Radny Zbigniew Grabarz- tak, potwierdził.

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski-  zwrócił się do radnych o  zgłaszanie się do
pracy w Komisji  Rewizyjnej, aby mogła skutecznie pracować. Apeluje do radnych z Klubu
PIS, aby się zgłaszali.  Wie, że radna  Grażyna Wójcik – zgłosiła się do pracy w tej komisji,
a radny Piotr  Duraj zgłosił  się do Komisji Zarządzania Mieniem. 
Zmiany  wprowadzono  autopoprawką  –  do  składu   Komisji  Zarządzania  Mieniem
Komunalnym  dopisać  Piotra  Duraja,  a  w  Komisji  Rewizyjnej  wykreślić   Zbigniewa
Grabarza, a  wpisać  Grażynę Wójcik. Radni wyrazili zgodę.

Projekt nie wymaga opinii komisji

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
LIII/679/18 (zał. Nr 26).

Ad.14
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski poinformował, że do dnia 30 kwietnia br. należy
złożyć   do  Biura  Rady  2  egzemplarze  oświadczeń  majątkowych  +  ksero  PIT-u
(złożonego do Urzędu Skarbowego).
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski –  życzył  zdrowych,  rodzinnych  świąt
wielkanocnych i o godz 9.10. zamknął LIII sesję Rady Miejskiej w Pabianicach.

Płyta CD- (zał. Nr 27).
Teczka Komisji Uchwał i Wniosków- (zał. Nr 28).
Załączniki  do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Pabianicach ul. Zamkowa 16, pokój 31.

Protokółowała :                                                             Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                 Andrzej Żeligowski
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